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سفر پوتین 

محمدرضا زائری

جلوگیری شد

اصول جمهوری اسلامی 

ممنوعیت ورود بدحجاب ها 

به رگبار گلوله بستند

ترافیک، تجمع و اعتراض رانندگان!

ظهور دوقطبی اجتماعی

همه باید پای آن بایستیم

از خودش بپرسید

پیشنهاد من نبود

چهار فرزند بیاورد

سید محمد مهدی حسینی همدانی، نماینده ولی فقیه دراستان البرز و امام 
جمعه کرج به ســفر رییس جمهور روســیه به ایران اشاره کرد و گفت : عده ای 
تبلیغ می کنند که رییس جمهور روسیه به ایران آمد و چند عکس گرفت که هزینه 
داشت. امام جمعه کرج گفت: اهل فن تاثیرات بلند مدت و کوتاه مدت این سفر 
را می دانند؛ به دشــمنان می گوییم اگر این هست که شما می گویید چرا ناراحت 

هستید؟ چرا تحلیل برای آن می نویسید؟

محمد رضا زائری نوشت : نوشته که من تو را در مترو دیده ام که کاری به 
حجاب زنان نداشته ای! خوشحال شدم که شاهد از غیب رسید، معلوم است که 
من به خانم ها کاری ندارم، من اگر برای نهی از منکر عُرضه و توان داشته باشم باید 
بر اساس اولویت و تراتب ابتدا به سراغ منکر های بزرگی چون عملکرد شورای 
نگهبان بروم که اساس مردم سالاری جمهوری اسلامی در مقابل رژیم سلطنتی 
را متزلزل کرده یا با فاجعه گشت ارشاد مقابله کنم یا به فحشای ربا و فساد رشوه 

بپردازم که البته نمی توانم!

برابر دســتورالعملی که معاون ورزشــی وزیر ورزش صادر کرده است، از 
ورود مادران فرزندان کاراته کار به سالن کارگران مشهد جلوگیری شد. براساس 
توضیح نماینده حراست در مسابقات قهرمانی کیوکوشین خراسان رضوی، مطابق 
دستورالعملی که معاون ورزشی وزیر ورزش صادر کرده است، از ورود مادران 
فرزندان کاراته کار به سالن کارگران مشهد جلوگیری شده است. نماینده حراست 
در این خصوص اظهار کرد: این دســتورالعمل کشــوری است و بنا بوده قبل از 
مسابقات، مسئولان برگزاری درباره آن به خانواده ها اطلاع دهند، اما خانواده این 

بچه ها اظهار بی اطلاعی می کنند.

علی سلاجقه معاون رییس جمهور و رییس سازمان محیط زیست گفت: 
انقلابی و مردمی بودن کلید واژه دولت ســیزدهم است و تمام برنامه های دولت 
مردمی با این اصل اساســی تدوین می شود. او خاطرنشان کرد: دولت سیزدهم 
دستاورد های بی نظیری در حوزه بین المللی به دست آورده و آن چیزی که در دنیا 

و منطقه حرف اول را می زند اصول جمهوری اسلامی ایران است.

حمیــد خرمی رییس اتاق اصناف قم گفت : قوانین محکمی در خصوص 
ضرورت رعایت حجاب و عفاف توسط فعالان صنفی مختلف با مدیریت اتاق 
اصناف وضع شــده و در حال اجراســت. حتی عده ای از فروشندگان متعهد و با 
اصالت، ورود و عرضه کالا و خدمات به مشــتریان بدحجاب را نیز در محدوده 
کاری خود ممنوع کرده اند. شــهروندان در صورت مشاهده فروشنده بدحجاب 
در قم یا در صورت مشــاهده فروش کالا به مراجعه کنندگان بدحجاب توســط 

فروشگاهی در قم، می توانند گزارش دهند تا موضوع مورد رسیدگی قرار گیرد.

نماینده مردم شادگان در مجلس شورای اسلامی از تیراندازی دو فرد موتور 
سوار به منزل و حسینیه خود در شادگان خبر داد. حجت السلام مجید ناصری نژاد، 
نماینده مردم شادگان در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: ساعت ۱۲و ۳۰ شب  
دو موتور سوار ناشناس، منزل و حسینیه بنده را به رگبار گلوله بستند. وی با بیان 
اینکه پیش از این حادثه سابقه تهدید یا دشمنی با کسی را نداشته ایم افزود: تا کنون 
علت تیراندازی به منزلمان را نمی دانم. نماینده مردم شادگان در مجلس شورای 
اســلامی با اشــاره به کنار هم بودن منزل و حسینیه، گفت: در این حادثه به کسی 
آسیبی نرسید و بنده نیروی انتظامی را بلافاصله پس از حادثه در جریان گذاشتم.

روابط عمومی فرمانداری اهواز علت اصلی لغو کنسرت در اهواز  را تجمع و 
ترافیک شدید در درب ورودی سینما هلال در ساعات اجرای کنسرت و به دنبال 
آن اعتراض رانندگان و شــهروندان، پلیس راهنمایی و رانندگی بود که خواستار 
تصمیم گیری در این خصوص شد. در ادامه این بیانیه آمده است: همچنین عدم 
رعایت پروتکل های بهداشتی کرونا در اجرای کنسرت از دیگر موضوعاتی است 
که باعث دانشگاه علوم پزشکی شده و مکاتباتی در این خصوص از سوی دانشگاه 

به این فرمانداری انجام شد.

محمدعلی الســتی  جامعه شناس با اشــاره به کلیپ منتشره از دعوای دو 
زن در یــک اتوبــوس گفت: با اینکه چنین فیلم هایی به تنهایی نمی تواند عاملی 
برای گسســت اجتماعی تلقی شود، بهانه ای برای تشدید گسل ها خواهد شد؛ 
گســل هایی که در نتیجه شکاف سیاســی ناشی از رفتار های پوپولیستی و عوام 
گرایانه ما پدیدار شده اند. این درست مانند آن است که از فردی که به فوتبال ابراز 
علاقه می کند، بپرسیم استقلالی هستی یا پرسپولیسی؟ معنی این سوال چیست؟ 
آیا کسی نمی تواند به باشگاه دیگری  داشته یا مثلا در هر دو باشگاه ذکر شده به 
بازیکنانی علاقه مند باشد و اساسا اهل تحلیل و داوری هر بازی به تنهایی باشد؟! 
در کشور ما تمامی دوقطبی ها به سمت همسو شدن در حرکتند و این همان است 
که با هدف براندازی سیاسی از طریق ایجاد آشوب ها و هرج و مرج های اجتماعی 

و فروپاشی اقتصادی از جانب نیرو هایی پیگیری می شود.

معاون هنری وزیر ارشــاد گفت :در اســتان ها، در حوزه موسیقی و یا سایر 
برنامه های فرهنگی و هنری، شورای تامین استان تصمیم می گیرد. در این شورا 
نهاد های مختلفی از جمله نیروی انتظامی عضو هستند و شورای تامین استان باید 
اعلام کند که آیا می تواند امکانات امنیت اجرای کنسرت یا نمایشی را مهیا کند یا 
خیر؟ مجوز های کنسرت در استان ها تا شورای تامین تایید نکند صادر نمی کنیم، 

اما بعد از صدور مجوز همه باید پای آن بایستیم.

نماینده مردم مشکین شهر در مجلس درخصوص علت حضور پیدا نکردن 
علی باقری در مجلس، گفت: بنا بر دلایلی مسئولان دولتی ما در بحث پاسخگویی 
به مردم که مجلس تجلی اراده مردم اســت، کاهل بوده اند. وقتی کســی به مجلس 
دعوت می شود و حضور پیدا نمی کند، مجلس هم به راحتی می تواند دولت را وادار 
به پاسخگویی کند. گلایه بنده هم نافی تلاش قانونی برای اراده مجلس نخواهد بود.

نیکزاد نایب رییس اول مجلس با اشاره به وعده دولت مبنی بر ساخت یک 
میلیون مسکن در سال گفت: شائبه ای مبنی بر اینکه وعده ساخت یک میلیون مسکن 
در سال توسط دولت آقای رئیسی از جانب بنده پیشنهاد شده است وجود دارد که 
بنده این موضوع را به صراحت تکذیب می کنم و در رابطه با مسکن هیچ مشاوره ای 

در زمان انتخابات از جانب بنده به جناب رئیس جمهور انجام نشده است.

موسوی فرد امام جمعه اهواز : نباید به بهانه اقتصادی مانع فرزندآوری شد 
و هــر خانواده حداقل باید چهار فرزند بیــاورد که اگر این اتفاق بیفتد خیلی از 

مشکلات حل می شود.

اخبار ویژه ... کاشفی فعال سیاسی اصلاح طلب:

باید از برخوردهای شعاری و تحکمی 
دوری کرد، ایران متعلق به همه است

سرویس سیاسی- حسین کاشفی درباره این که 
امروز حدود یکسال از روی کارآمدن دولت سیزدهم 
می گذرد مســیر طی شده را چگونه ارزیابی می کنید، 
گفت: همــه ما به عنوان ایرانیان می خواهیم وضعمان 
روز به روز بهتر شــود و هنگامی هــم این اتفاق رخ 
می دهد که مــا از یک حکمرانی مطلــوب برخودار 
باشیم، فرقی هم ندارد چه کسانی بر سرکار باشند مهم 
این است که برای اداره و مدیریت کشور یک نقشه راه 
وجود داشته باشد بدانیم مبدا کجا است، در آینده به کجا 
می خواهیم برویم و از ظرفیت های موجود چگونه قرار 

است استفاده کنیم.
این فعال سیاســی اصلاح طلب خاطرنشان کرد: 
مهم اســت که ما به کدام سمت و سو گام برمی داریم، 
زمانی شــخصی بر مسند امور قرار می گیرد که نگاه به 
آینده دارد و این باعث رشــد و توســعه می شود. یک 
زمانــی هم فردی روی کار می آید که می خواهد وضع 
موجــود را حفظ کند که این امر هم به نوعی عقبگرد 
محســوب می شود زیرا ما باید تلاش مضاعف داشته 
باشیم و نگاه مان به آینده باشد و در جهت بهبود توسعه، 
پیشــرفت و بهتر شــدن گام برداریم. دوره ای هم یک 
عده ممکن است سرکار بیایند که نه تنها وضع موجود 
را حفظ نکنند بلکه نگاهی هم به آینده نداشــته باشند 
و بازگردند به گذشــته و وضع هم بدتر شــود این سه 
حالت می تواند به عنوان یک محک، معیار و ســنجش 

برای کشور داری مدنظر باشد. 
وی تاکیــد کرد: در بحــث رضایتمندی ما باید 
یک ســری شــاخص ها مانند رفاه، آزادی و وضعیت 
اقتصادی را مدنظر قرار دهیم و این ها همگی بازمی گردد 
به شــاخص هایی که اگر بخواهیم وضعیت مناسب تر 
اقتصادی را داشــته باشیم یا در زمینه مسائل اجتماعی 
بهبودی در وضعیت مشــاهده کنیم، باید دید رشــد 
اقتصادی چگونه اســت؟ رضایت مندی مردم چگونه 
اســت؟ برای این امر هم باید یک نگاه کارشناســانه 
و ملی داشــته باشیم. کاشــفی ادامه داد: ممکن است 
بگوییم هنگام انتخابات دولت و مجلس ما شــخص 
دیگری را در نظر داشــتیم که این حق هر ایرانی است 
هنــگام انتخابات و رقابت هایش به کســی رأی دهد 
که در نظرش کشــور را به نحو درســتی اداره کند. در 
صورتــی که با یک کاهــش رای در انتخابات ۱۴۰۰ 
مواجه بودیم و مردم به این انتخابات رویکرد مناسبی 
نداشــتند و فکر می کردند وضع بهتر نمی شود و افراد 
مدنظرشان از گردونه رقابت حذف شدند، ما کشورمان 
را دوســت داریم و می خواهیم آینده داشــته باشیم و 
جوانان می خواهند احساس کنند دارای فردا هستند. اما 
مشاهده می کنیم این اتفاق نیفتاده است. در صورتی که 
امروز مهم ترین مسئله ما مسئله اقتصادی است و مردم 
از این مسئله در رنج هستند و بهتر است دولت خودش 

وضعیت مناسبی را برای سرمایه گذاری ایجاد کند.
 وی یادآور شــد: باتوجه به مسائل دیپلماسی و 
سیاســی وضعیتی که بتوان بخشی از مشکلات را از 
طریق مسائلی همچون برجام حل کنیم، وجود ندارد 
زیــرا بنا به دلایلی این اتفاق نیفتاده و همین امر باعث 
شده است آن سرمایه گذاری که باید در مسائل اقتصادی 
روی ندهد که این مسئله مشکلاتی را در کشور از جمله 
مانند کســری بودجه به وجود آورده است و هر کسی 
هم از این مسائل اطلاع داشته باشد می داند که وضعیت 
ما وضعیت مناسبی نیست و حتما کشور با مشکلات 
دیگر مواجه خواهد شــد.   این فعال سیاسی ادامه داد: 
حالت بعدی که در ســرمایه گذاری می تواند رخ دهد، 
سرمایه گذاری داخلی و مردم است، اما هنگامی که مردم 
مشاهده می کنند وضعیت با ثباتی ندارند و هیچ چیزی 
جای خودش نیست، مطمئنا سرمایه گذاری نمی کنند و 
بلعکس شاهد خروج سرمایه هستیم و مانند آن چیزی 
که امروز مشــاهده می کنیم، مردم ما در کشــورهای 
همسایه ســرمایه گذاری می کنند. این اقدام مردم چه 
چیزی را می رســاند جز این که مردم احساس امنیت 
سرمایه گذاری ندارند که آن را خارج می کنند. موقعیت 
بعدی این است که ما از سرمایه گذار خارجی استفاده 
کنیم که برای رونق اقتصادی و توسعه بسیار مفید است 
که البته طبیعتا با این شــرایطی که داریم سرمایه گذار 
خارجی در داخل کشــور نمی آید، حال چه زمانی این 
اتفاقات خواهد افتــاد زمانی که حکمرانی خوب در 

کشور وجود داشته باشد.  

وی ادامه داد: حکمرانی خوب چگونه به وجود 
می آید؟ باید کارشناسان صاحب تجربه و دانش باشند 
که بدانند کشــور را چگونه باید اداره کرد، اما ملاحظه 
می کنیم این توانمندی در برخی موارد وجود ندارد، به 
عبارتی دولت و رئیس جمهور خوب هســتند اما باید 
از یک تیمی برخوردار باشــند که دارای تخصص در 
زمینه های مختلف باشــند که در زمینه های مختلف 

کشور را اداره کنند، چراکه دولت یک نفر نیست. 
 کاشفی خاطرنشان کرد: بله آقای رئیسی می گویند 
ایــن کار باید شــود و آن کار باید صورت گیرد، نیت 
ایشــان خیر اســت اما هنگامی که بستر فراهم نیست 
چه باید کــرد؟ روزهای ابتدای روی کار آمدن دولت 
عنوان کردیم که یکسال باید به دولت فرصت داده شود 
و بعد از آن رصــد و پایش اقداماتش صورت گیرد و 
مشاهده کنیم چه اتفاقی افتاده است. امروز باید با معیار و 
شاخص مطالب را بیان کنیم این که تورم چگونه است؟ 
رضایت مندی مردم چگونه است؟ مسائل اجتماعی ما 
چگونه است؟ اعتماد مردم به مسئولان چگونه است؟ 
توانسته ایم مســائل مان را در سطح منطقه و بین الملل 
حل کنیم؟ تمامی این شــاخص ها را باید بررسی کنیم 
که آیا پیشــرفتی داشته ایم یا خیر.   وی ادامه داد: امروز 
شعار می دهیم اما شعار با عمل بسیار فاصله دارد، مردم 
احساس می کنند شعارها وضعیت اجرایی و عملیاتی 
به خودش نگرفته اســت که به اعتقاد من باید در این 
زمینه سعی و کوشش بسیار کرد؛ زیرا هنگامی که بحث 
چرخه مدیریــت را مطرح می کنیم، مدیریت توانمند 
می گوید باید برنامه ریزی داشته باشیم، نقاط ضعف و 
قدرت خود را شناسایی کنیم، ضعف را کنار بگذاریم 
و نقاط قوت را تقویت کنیم. اصلا خوب نیست که ما 
به گذشته بازگردیم و درجا بزنیم بلکه برای بهتر شدن 
وضعیت باید اقدامات اساســی همراه با برنامه ریزی 
داشته باشیم. اگر زمانی فکر می کردیم باید ۱۰ قدم جلو 
برویم هنگامی که به آن رسیدیم باید دوباره به آن اضافه 
کنیم. امروز هم تا زمانی که از کارشناسان استفاده نکنیم، 

شعارهای که دادیم عملیاتی نخواهد شد. 
 این فعال سیاسی اصلاح طلب با بیان این که یکی 
دیگر از مولفه های حکمرانی خوب این است که کشور 
را متعلق به همه بدانیم، اظهار داشت: سیاه و سفید نکنیم، 
شهروند درجه یک و دو نداشته باشیم چرا که ضررش 
برای مردم و کشــور اســت. اگر صادقانه، منصفانه و 
کارشناسانه بررسی کنیم آیا آن تفکری که آمد همه چیز 
را یکدست کرد به وضعیت بهبود بخشیده است؟ همه 

حق دارند حضور پیدا کنند، کشور متعلق همه است.
 وی خاطرنشــان کرد: طبق قانون همه مساوی 
هســتند، اما در زمان انتخابات اگــر بخواهیم عده ای 
در صحنه و رقابت شــرکت کننــد آبا همه با برخورد 
یکســان روبه رو می شوند؟ به اعتقاد من قانون اساسی 
را باید بررسی کرد، زیرا آنچه که ماندگار و همیشگی 
است قانون خدا و قرآن است اما قانونی که بشریت به 

دست خودش نوشته حتما قابل تغییر و اصلاح شدن 
است آیا با همین قانونی که داریم واقعا برخورد عادلانه 
می کنیم؟ برخورد عدالت مدارانه می کنیم؟ هنگامی که 
در زمان انتخابات بخشی از قانون را کنار می گذاریم و 
فرصت نمی دهیم افراد  حضور پیدا کنند چگونه مدعی 
می شویم برخورد یکسان می کنیم؟ خب این تبعیض 
در عمل به قانون اســت. چه کسی باید  جواب دهد؟ 
کسانی که امروز مسئولیت دارند. بخصوص دولت باید 
پاسخگو باشد. امروز یکسال از کارکرد دولت گذشته 
است انتظار این است کارشناسانه و صادقانه شعارهایی 
که داده اند چه در قوه مجریه، چه در قوه مقننه و چه در 

قوه قضائیه را مشاهده کنند.
 این فعال سیاســی اصلاح طلــب ادامه داد: باید 
ســوال کنیم آیا برخوردهای قضایی در حال اصلاح 
شدن است؟ چرا امروز بهترین جوانان ما راهی خارج 
می شــوند و کشور خودشان را ترک می کنند؟ آیا آن ها 
مقصر هستند که در کشور خودشان نمی مانند و خدمت 
کنند یا  کسانی این تنگنا را به وجود آورده اند؟ بهترین 
سرمایه کشور نیرو انسانی است. دارنده ذخایر غظیم گاز 
جهان هستیم اما چگونه توانسته ایم از این گاز استفاده 
کنیم؟ چگونه توانســته ایم از این ظرفیت در رابطه با 
مسائل بیرونی و خارجی استفاده معقول و درستی کنیم؟  
آن  هم از آن چیزی که خداوند در اختیار ما گذاشــته 
است. ما زمانی می توانیم از ظرفیت هایمان استفاده کنیم 
که نگاه کارشناسی داشته باشیم و بستری را فراهم کنیم 
که جوانان جذب شوند و کاری انجام دهند که کارستان 
شود.  وی افزود: زمانی می توانیم از ظرفیت ها صیانت 
کنیم و در زمینه توسعه کاری انجام دهیم که بتوانیم از 
آن مجموعه دانش و کارشناسی و ظرفیت های انسانی 
استفاده کنیم. عملکرد این یکسال آن چیزی نیست که 
شــعار داده شده است و اگر بخواهد با این روال بحث 
غیرکارشناسی و تحکمی با قضیه برخورد کنیم نه تنها 
وضع بهتر نمی شود، بلکه بدتر می شود. با آنچه که در 
پیش روی ما اســت و تورمی که مشــاهده می کنیم و 
وضعیت اقتصادی نشــان می دهد نتوانسته ایم مسائل 
سیاســی را حل کنیم و مسائل سیاسی و اقتصادی دو 
روی یک سکه هستند.  کاشفی یادآور شد: روزگاری 
آن آقایان گفتند تحریم ها کاغذ پاره هســتند و امروز 
مشاهده می کنیم همین کاغذ پاره ها چه مصیبتی را برای 
کشور درســت کرده است. مسئولان پاسخگو باشند 
هنوز هم دیر نشده، مسئولان می توانند نقاط ضعف و 
قوت خودشان را بررسی کنند و کشور از این وضعیتی 
که پیــدا کرده نجات دهند. باید تا فرصت وجود دارد 
استفاده کنیم همانطور که گذشتگان وضعیتی را درست 
کردند که هنوز هست.  این فعال سیاسی اصلاح طلب 
گفت: باید از برخوردهای شــعاری و تحکمی دوری 
کرد. باید از ســیاه و سفید کردن دست برداشت ما در 
یک ملک مشــاع به نام ایران زندگی می کنیم که متعلق 

به همه است. 

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: باید از برخوردهای شعاری و تحکمی دوری کرد. باید از سیاه و سفید کردن دست برداشت ما 
در یک ملک مشاع به نام ایران زندگی می کنیم که متعلق به همه است.

امروز شــعار می دهیم اما شــعار با عمل بسیار فاصله دارد، مردم احساس می کنند شعارها 
وضعیت اجرایی و عملیاتی به خودش نگرفته است که به اعتقاد من باید در این زمینه سعی و 
کوشش بسیار کرد؛ زیرا هنگامی که بحث چرخه مدیریت را مطرح می کنیم، مدیریت توانمند 
می گوید باید برنامه ریزی داشته باشیم، نقاط ضعف و قدرت خود را شناسایی کنیم، ضعف 
را کنار بگذاریم و نقاط قوت را تقویت کنیم. اصلا خوب نیست که ما به گذشته بازگردیم و درجا 
بزنیم بلکه برای بهتر شدن وضعیت باید اقدامات اساسی همراه با برنامه ریزی داشته باشیم. 

توضیحات راکعی درباره حواشی همایش »مطالبات زنان در قرن جدید« 

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس گفــت: بانک مرکزی 
علیرغــم آن چیزی که انتظار داشــتیم تا 
الان همــکاری خوبی در دادن اطلاعات 
نداشــت و کماکان هم تاخیر دارند هم 
اطلاعات ناقصی را به دست ما می رسانند. 
این نشــان می دهد که بانک مرکزی در 
همه ســال های گذشــته نظارت دقیقی 
روی عملکرد بانک ها نداشته و خیلی از 
جاها اغماض و چشم پوشی کرده است. 
محسن علیزاده نماینده سپیدان در مجلس 
و رئیس هیأت تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی و مؤسسات مالی و اعتباری 
غیردولتی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درخصوص آخرین وضعیت رسیدگی به 
تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی و مؤسسات مالی، گفت: تقریبا ۶ ماه است 
که هیات تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی و مؤسســات مالی و اعتباری 
غیردولتی کار خود را آغاز کرده است. در طول این مدت جلساتی را با مدیران بانکی، 
کارشناسان این حوزه و کسانی که از حوزه بانکی مطلع بودند و احتمالا انحرافات 
حوزه بانکی را شناسایی کردند، داشتیم. همچنین جلساتی را با دستگاه های امنیتی و 
انتظامی برای دریافت اطلاعات و گزارشات برگزار کردیم. همچنین یک درگاهی را 
راه اندازی کردیم و در این درگاه فضایی را ایجاد کردیم که مردم بتوانند گزارش های 
خود را به ما برسانند. در همین گزارشات مواردی به دست ما رسید که سوژه خوبی 
برای بررسی توسط دستگاه های امنیتی بود که این مجموعه ها را در جریان قرار دادیم. 
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس افزود: در ادامه مسیر اطلاعاتی را از بانک ها و به طور 
خاص بانک مرکزی درخواست کردیم و داریم آن ها را تحلیل می کنیم و ان شاءالله 
بعــد از تکمیل گزارش و دریافت این تحلیل ها گزارش خوبی را در صحن قرائت 
خواهیم کرد. رئیس هیات تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی و مؤسســات 
مالی غیردولتی در ادامه عنوان کرد: متاســفانه در بررســی اولیه ما مشخص شد که 
بانک ها در تکالیف قانونی شــان انحرافات خیلی زیادی داشتند، انحرافات شان هم 
به این شکل بوده که مثلا در قانون آورده شده که نباید بیش از ۳۳درصد از مالکیت 
بانک را چه به صورت سببی و چه به صورت نسبی در اختیار خود داشته باشند اما 
خب به طرق مختلف این عدد را به بالای ۵۰ درصد رساندند؛ این فقط به این خاطر 
بوده که در جایگاه های هیات مدیره آن بانک اعمال مدیریت کنند و این یک تخلف 
آشــکار است که عمدتا در بانک های خصوصی دیده  می شود. یعنی بانک ها سهام 
خودشان را توسط افراد مرتبط با خودشان خریداری کردند برای اینکه بتوانند به طور 
۱۰۰ درصد آنجا را مدیریت کنند و نظارت پذیری شان را به حداقل ممکن برسانند. 
علیزاده در پاســخ به سوالی درخصوص سنگ اندازی ها در مسیر انجام این تحقیق 
و تفحــص، گفت: برخی از بانک ها از جمله ۲-۳ بانکی که دو هفته قبل نامه آن ها 
را هم برای قوه قضائیه و هم برای بانک مرکزی تنظیم کردیم، اطلاعات خود را در 
اختیار ما قرار ندادند، نافرمانی می کنند و نظارت  را نمی پذیرند؛ اما مطمئن باشید که 
ما این را حتما به اطلاع مردم خواهیم رساند و برخوردهای لازم با آن ها اتفاق می افتد. 
وی با اشاره به کوتاهی بانک مرکزی تصریح کرد: البته بانک مرکزی هم علیرغم آن 
چیزی که انتظار داشتیم تا الان همکاری خوبی در دادن اطلاعات نداشت و کماکان 
هم تاخیر دارند هم اطلاعات ناقصی را به دست ما می رسانند. این نشان می دهد که 
بانک مرکزی در همه سال های گذشته نظارت دقیقی روی عملکرد بانک ها نداشته 
و خیلی از جاها اغماض و چشم پوشی کرده که آن را هم ما بررسی می کنیم تا ببینیم 
به چه موضوعاتی می رسیم.  رئیس هیات تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی 
و مؤسسات مالی و اعتباری غیردولتی در پایان پیرامون زمان ارائه گزارش تحقیق و 
تفحص به صحن مجلس گفت: ما ۶ ماه دیگر از هیات رئیسه مجلس وقت گرفتیم 
این ۶ ماه تمام شود، حتما سعی می کنیم که گزارش تمام شده و درصحن قرائت شود.

ســرویس سیاســی- یک عضو 
کمیســیون امورداخلی کشور و شوراها 
گفت: انتقال آب دریا و اســتفاده از آب 
شیرین کن ها یکی از راهکارهای نوین 
برای مدیریت بحران کم آبی به شــمار 
می رود. ابوالفضــل ابوترابی با تاکید بر 
ضــرورت برنامه ریزی بــرای مواجهه 
بــا بحران کم آبی، بیان کــرد: باید برای 
مدیریت منابع آبی یک نقشه جامع تهیه 
گردد. هزاران سال پیش پدران ما یک کار 
فوق العاده هوشمندانه ای انجام دادند و 
قنات را ابداع کردند، احداث قنات در زمان خود یک کار پیچیده ای بود که برای 
مدیریت منابع آبی صورت گرفت. در آن زمان طرح جامع احداث قنات توانست 
مشکل آب را حل کند و این طرح با محیط زیست نیز منطبق بود اما متاسفانه ما امروز 
در بحث آب یک طرح جامع نداریم. نماینده مردم نجف آباد در مجلس شــورای 
اسلامی با بیان اینکه انتقال آب دریا و استفاده از آب شیرین کن ها می تواند یکی 
از راهکارهای نوین برای مدیریت منابع آبی باشد، تصریح کرد: کشورهای حاشیه 
خلیج فارس امروز از این تکنولوژی استفاده کرده و از ظرفیت آب دریا استفاده می 
کنند. این امکان برای ما نیز وجود دارد که در طرحی جامع که منطبق با محیط زیست 
باشد آب خلیج فارس و دریای عمان را شیرین کرده و به فلات مرکزی منتقل کنیم.

سرویس سیاسی- حسین سبحانی نیا گفت: اکنون اقشار آسیب پذیر بسیار 
متضرر شده اند و تحت فشار شدید قرار دارند و لازم است اقدام جدی و سریعی 
در حمایت از آنها انجام شود.وضعیت اقتصادی روز به روز بغرنج تر می شود و اقشار 
آسیب پذیر تحت فشار بیشتری قرار می گیرند و این در حالی است که قرار بود که 
دولت به عنوان مهم ترین اولویت خود بحث های معیشتی را قرار دهد که آن طور که 
مشاهده می شود تا کنون در این زمینه نتایج عملی خاصی مشاهده نمی شود.حسین 
سبحانی نیا، نماینده پیشین مجلس و تحلیلگر مسائل سیاسی، درباره این موضوع به 
»فردا« گفت: »افزایش روزافزون قیمت ها در بخش های مختلف وجود دارد و قابل 
انکار نیست. به هر حال انتظار می رفت دولت قبل از آنکه ارز ترجیحی را حذف 
کند تبعات این تصمیم را پیش بینی می کرد. در ابتدا اعلام شــد که صرفا چهارقلم 
از کالاها گران می شود و همان را هم با یارانه جبران می کنیم اما اکنون می بینیم که 
افزایش قیمت ها در تمام عرصه ها و کالاهاست. چنین وضعیتی نشان می دهد از ابتدا 
تدبیر درستی در کار نبوده است و مدیران ذی ربط مسئولیت خود را به درستی انجام 
نداده اند«. او ادامه داد: »اکنون اقشار آسیب پذیر بسیار متضرر شده اند و تحت فشار 
شدید قرار دارند و لازم است اقدام جدی و سریعی در حمایت از آنها انجام شود و 
صرفا حمایت از آنها در حد شعار باقی نماند«. این فعال سیاسی همچنین بیان کرد: 
»یکی از وظایف مجلس، نظارت بر عملکرد دولت است و اگر قرار باشد وضعیت 
به همین شــکل ادامه یابد، نمایندگان می تواند از ابزارهای نظارتی مانند سؤال از 
وزرا و حتی استیضاح استفاده کنند. در عملکرد برخی از وزرا ضعف های عمده ای 
مشاهده می شود. کشورداری که تعارف ندارد و اگر کسی نمی تواند وظایف محوله 

را انجام دهد، باید کنار برود«.

علیزاده عضو کمیسیون اقتصادی مجلس ؛

بانک مرکزی در دادن اطلاعات 
تأخیر دارد و اطلاعات ناقص می دهد

ابوترابی عضو کمیسیون امورداخلی کشور و شوراها:

نیازمند طرحی جامع برای مدیریت 
منابع آبی کشور هستیم

حسین سبحانی نیا فعال سیاسی:

حمایت از اقشار ضعیف نباید در حد
 شعار باقی بماند

سرویس سیاسی- رئیــس کمیته زنان خانه 
احزاب ایران نســبت به حواشــی مطرح شده در 
فضای مجازی پیرامون سخنرانی الهه کولایی در 
همایش مطالبات زنان در قرن جدید توضیحاتی 

ارائه داد.
فاطمه راکعی دبیرکل جمعیت زنان مسلمان 
نواندیش و رئیس کمیته زنان خانه احزاب ایران در 
رابطه با انتشار برخی تصاویر و حواشی پیرامون 
سخنرانی دکتر الهه کولایی در همایش »مسائل و 
مطالبات زنان در آغاز قرن جدید« که روز پنجشنبه 
توسط کمیته زنان خانه احزاب برگزار شد، گفت: 
این مســاله ای که پیش آمد یک موضوع کوچک 
و حاشــیه ای بود و من نمی دانم چه کسانی با چه 
اهدافی می خواهنــد این موضوع را بزرگ جلوه 

دهند. 
در میان صحبت های خانــم دکتر کولایی، 
دبیر اجرایی نشســت اطلاع دادنــد که بیرون از 

سالن با من کار فوری دارند. وی ادامه داد: بعد از 
خروج از سالن دیدم که از پلیس امنیت آمده اند و 
می خواهنــد ببینند که با چه مجوزی این همایش 
برگزار می شود. من اطلاع داشتم که خانه احزاب 
از طریق وزارت کشور برای این مساله اقدام کرده 
و ما مجوز برگزاری از وزارت کشــور داشتیم و 

مشکلی از این بابت نبود. 
راکعی افزود: ســریعاً به ســالن برگشتم و 
متوجه شدم که ظاهرا نایب رئیس جلسه از غیبت 
من نگران شده و پایین آمدند که ببینند علت اینکه 
جلسه را ترک کردم، چیست. از سوی دیگر تاکید 
ویژه وجود داشــت که ما براســاس زمان بندی 
مســئولان ســالن حتما در ســاعت ۱۳ سالن را 
تخلیه کنیم. خانم کولایی قبل از ارائه مقاله شان به 
مقدماتــی پرداختند که در غیاب من، نایب رئیس 
جلســه تذکر داده بودند که از مقدمات عبور کنند 

و به اصل متن مقاله برسند.

دبیر همایش »مسائل و مطالبات زنان در آغاز 
قرن جدید« تصریح کرد: رفتن فوری من از سالن، 
تذکر نایب رئیس جلســه به خانم کولایی و ترک 
جلســه از طرف نایب رئیس همزمان می شود با 
قطع میکروفون توسط مسئول سالن که فکر کرده 
بود مشکلی پیش آمده و بهتر است میکروفون قطع 
شود که البته این کار نباید انجام می شد. ملاحظه 
می کنید که چون همه این ها تقریبا همزمان اتفاق 
افتاد، کسانی آن ها را به هم ربط داده و به نوعی در 

این مساله بزرگنمایی کرده اند. 
رئیــس کمیته زنان خانه احــزاب در پایان 
خاطرنشــان کرد: این در حالی است که مباحث 
خانم کولایی کاملا در چارچوب مقاله شان بوده 
و صرفا مقدمه  قبل از مقاله، نایب رئیس جلسه به 
ایشــان تذکر داده و به نظر من این یک شــیطنت 
اســت که کار بزرگ برگزاری ایــن همایش را 

تحت الشعاع حواشی قرار دهند.
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